
   
  

Verzoek commissiebehandeling  

  

 
  

  

De volgende motivering en eventuele vragen dienen ter voorbereiding op de commissiebehandeling.   

  
Motivering voor commissiebehandeling   

De oorlog van Rusland tegen Oekraïne is er nog steeds één van verwoesting, verlies en verdriet. Onze 

gebeden gaan uit naar alle slachtoffers. Op 12 maart 2022 arriveerden de eerste 37 Oekraïense 

vluchtelingen in Huizen. Deze groep bestond uit kinderen met een handicap en ouderen, samen met hun 

mantelzorger/begeleider. Zij werden toen ondergebracht in een woongebouw op Bovenmaatweg 333 van De 

Alliantie. Sinds het vertrek van Sherpa uit deze locatie, stonden deze studio’s leeg en bij de aanvang van de 

opvang was dan ook bekend dat deze locatie gerenoveerd diende te worden. Het college is nu zonder 

(voor)overleg met de omwonenden of de gemeenteraad proactief in deze plannen te kennen of betrekken, net 

voor de zomervakantie naar buiten gekomen met plannen om in het groen bij Ellertsveld maximaal 30 

tijdelijke woonunits te realiseren. Het  buurtcomité van verontruste omwonenden ‘Red ons wijkpark 

Ellertsveld’1 heeft naar aanleiding van de collegeplannen in zeer korte tijd 260 handtekeningen verzameld en 

aangeboden aan het college. De locatie Ellertsveld zou volgens het college de meest geschikte zijn, maar het 

door ons als gemeenteraadsfractie eind juli 2023 al opgevraagde locatieonderzoek komt pas maandag 11 

september beschikbaar. Wat ‘tijdelijk’ zal zijn is ons ook nog onduidelijk. Met een beroep op deze tijdelijkheid 

door de gemeente behoeft het bestemmingsplan nu niet te worden aangepast. Met een beroep op dwingende 

spoed is gebruik gemaakt van de kortere Europese aanbestedingsprocedure: de onderhandelingsprocedure 

zonder bekendmaking (artikel 32 lid 2 sub c Richtlijn 2014/24 en artikel 2.32 lid 1 sub c Aanbestedingswet 

2012). Er zijn trouwens ook al enkele units aangeschaft begrijpen wij. De SGP vindt het van het grootste 

belang voor deze kwetsbare groep, die gewend is in deze omgeving en hier een netwerk heeft 

opgebouwd, op hun huidige locatie of in de nabije omgeving daarvan opvang te (blijven) realiseren. 

 

    

Eventuele vragen voor het college  

1. Heeft u De Alliantie aangesproken op hun maatschappelijke verantwoordelijkheid om deze kwetsbare 

- door een vreselijke oorlog getroffen - bewoners voor langere tijd op deze locatie onderdak te blijven 

bieden? Kunt u aangeven hoe De Alliantie hierop heeft gereageerd en op welke wijze en onder welke 

voorwaarden zij willen en kunnen meewerken aan continuering van de opvang op de huidige locatie? 

2. Bent u het met ons eens dat het in dit kader uitgevoerde locatieonderzoek en de daarbij gehanteerde 

randvoorwaarden van essentieel belang zijn en daarom ook volledig en grondig door de 

 
1 https://ellertsveld.nl/ 
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gemeenteraad bestudeerd moet kunnen worden voor er in dit dossier onomkeerbare besluiten 

worden genomen? 

3. Kunt u een nadere onderbouwing geven waarom u in dit geval het bestemmingsplan op grond van 

‘tijdelijkheid’ niet wijzigt, wat ‘tijdelijkheid’ hierbij concreet zou gaan betekenen en om hoeveel jaar het 

dan maximaal gaat? Eindigt dit gebruik ook wanneer – wat wij allen hopen – de Oekraïners eerder 

naar hun vaderland kunnen terugkeren? 

4. Kunt u het beroep op dwingende spoed en op grond daarvan gebruikmaking van de kortere Europese 

aanbestedingsprocedures nader onderbouwen in het licht dat u al bij de aanvang van het gebruik van 

de locatie aan de Bovenmaatweg op de hoogte was van de wens van De Alliantie om hier in de 

toekomst te (gaan) renoveren? 

5. Heeft u het flora en fauna onderzoek op dit moment al afgerond, kunt u de uitkomsten daarvan delen 

en bent u zich bewust van het feit dat in de bomen in dit gebied vleermuizen voorkomen? Hoe wordt 

de habitat van deze vleermuizen bij het kappen van bomen en het plaatsen van deze units 

beschermd? 

6. Welke betekenis kent u toe aan het ‘groen’ bij Ellertsveld dat door de plaatsing van deze units voor de 

jeugd uit de buurt verloren gaat? Op welke wijze en waar worden deze speelmogelijkheden in het 

groen voor deze buurt gecompenseerd? 

7. Kunt u aangeven of deze opvanglocatie nabij speciaal onderwijsschool De Wijngaard geen 

problemen oplevert voor het buiten spelen en de ontsluiting van de dagelijkse aan- en afvoer van 

leerlingen? 

8. Deelt u onze mening dat wij als lokale overheid moet ‘bouwen’ aan vertrouwen? Hoe geeft u in dit 

geval concreet inhoud aan participatie én transparantie in de communicatie, wanneer omwonenden 

en de gemeenteraad niet vooraf proactief zijn geïnformeerd,  laat staan actief betrokken en slechts 

wat in de marge lijken te mogen aanpassen?  

 

  

  

  


